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Under 2024 har styrelsen haft 8 protokollförda möten. Styrelsen arbetar bra ihop och 
arbetsfördelningen fungerar bra. Nytt under året är inrättandet av en Trivselgrupp som ska 
se till att det händer lite mer än bara depåhäng. Den första aktiviteten var Kåsabion på Bio 
Roxy där vi också bjöd in andra klubbar, drygt 70 personer kom och samtidigt passade vi på 
att uppmärksamma Joakim Dahlberg för hans förtjänstfulla insats för sporten både på 
hemmaplan och ute i landet.  
I år höll vi vårt löfte att anordna en Guldhjälms-tävling. Täby Open Knatte kördes den 14 
september, en mycket uppskattad tävling där knattarna kom från såväl Stockholm som 
Hälsingland. Om barnen hade det roligt på banan så hade nog funktionärerna det minst lika 
roligt, en på det hela taget lyckad tillställning i fint sensommarväder. 
Våra banor är i gott skick och Täby-banan drar mer och mer förare. Pilängen har vi 
fortfarande kvar trots att kommunen i flera år aviserat att det “nog är sista året”. 
Lekhyttebanan fick några ton välkommet grus i somras och banan i Arvaby har vi kvar men 
brottas alltjämt med hur vi ska få den att bli mer nyttjad då det endast är klubbmedlemmar 
som får åka och på oregelbundna tider.  
Snöserien organiseras från vår klubb och den rullade igång efter nyår och avslutades 1 mars 
i Hallsberg. 
De klubbförare som gjorde bra ifrån sig i SM var Anders Karlsson som kom på fjärdeplats i 
VRM2, Olle Häger som kom på åttonde plats i junior. Sebastian Brodin kom på 15:e plats i 
USM2 men tog sig också ner till Polen och körde några deltävlingar i Superenduro-VM. 
 
 


